

No. 31326

**UNITED NATIONS
and
GREECE**

Exchange of letters constituting an agreement concerning arrangements regarding the Seminar on harvesting and silviculture of degraded and coppice forests in the Mediterranean region and the twentieth session of the joint FAO/ECE/ILO Committee on Forest Technology, Management and Training, of the Economic Commission for Europe, to be held in Thessaloniki, from 1 to 3 November 1994 and from 7 to 10 November 1994, respectively (with annex). Geneva, 17 October 1994, and Athens, 26 October 1994

Authentic text: English.

Registered ex officio on 26 October 1994.

**ORGANISATION DES NATIONS UNIES
et
GRÈCE**

Échange de lettres constituant un accord relatif aux arrangements concernant le Séminaire sur la moisson et la sylviculture des forêts dégradées et en taillis dans la région méditerranéenne et la vingtième session du Comité mixte sur la technologie, la gestion et la formation forestières de la FAO/CEE/OIT, de la Commission économique pour l'Europe, devant avoir lieu à Thessalonique, du 1^{er} au 3 novembre 1994 et du 7 au 10 novembre 1994 respectivement (avec annexe). Genève, 17 octobre 1994, et Athènes, 26 octobre 1994

Texte authentique : anglais.

Enregistré d'office le 26 octobre 1994.